
 

PLENAIR VRAGENHALFUUR   

Datum: 13 februari 2024 

Criteria mondelinge vragen: Politiek van aard (en niet technisch), over een actueel onderwerp en bondig geformuleerd 

 

 Indiener Onderwerp Vragen 

1. Karin Boom 
– Dordtse 
VVD 

zonnedaken Het stroomnet in de Drechtsteden en de Hoeksche Waard dreigt verstopt te raken. Dat 
betekent dat Stedin vanaf 1 februari nieuwe aanvragen voor het grootschalig terugleveren 
van elektriciteit in Zuidelijk Dordrecht op een wachtlijst plaatst. 
 
Over deze berichtgeving wil de Dordtse VVD de volgende mondelinge vragen stellen: 

• Welke tussenoplossingen worden door Stedin aangedragen voor de bedrijven in 
Zuidelijk Dordrecht? 

• Stedin geeft aan in gesprek te zijn met de betrokken gemeenten voor grote zon-op-
dak-projecten, zonneparken en windparken. 

• Om welke projecten moeten we dan aan denken? 
• Waarom hebben die projecten voorrang op bedrijven met zonnedaken? 
• Deelt het college onze opvatting dat een rendabele energietransitie, die ook goed is 

voor de portemonnee, vanuit bedrijven en inwoners zelf zou moeten komen en we 
hun mogelijkheden niet moeten ontnemen of belemmeren? 

Stedin kondigt maatregelen aan: geen ruimte meer voor grootschalige zon-projecten | Dordrecht | 
AD.nl 

2. Marco Stam 
– FvW en 
CDA 

Speeltuin In september 2023 werd de speeltuin Zeehavenkwartier in Wielwijk verrast door een 
onbekende zwarte substantie die in het zwembad dreef en de coating aantastte. Ondanks 
uitgebreid onderzoek door de Omgevingsdienst blijft de identiteit van deze zwarte stof nog 
steeds onduidelijk. Dit is een teleurstellende uitkomst voor de bewoners van de speeltuin. 
Met de naderende lente is er tot op heden echter geen verdere actie ondernomen om het 
zwembad weer 'veilig en bruikbaar' te maken voor de jeugd in de wijk.    
 
Fractie van Waardhuizen en het CDA hebben hierover de volgende vragen:  

https://www.ad.nl/dordrecht/stedin-kondigt-maatregelen-aan-geen-ruimte-meer-voor-grootschalige-zon-projecten~ad0b6347/
https://www.ad.nl/dordrecht/stedin-kondigt-maatregelen-aan-geen-ruimte-meer-voor-grootschalige-zon-projecten~ad0b6347/


- Is het college op de hoogte van het feit dat er nog geen actie is ondernomen om het 
zwembad gereed te maken voor de opening van het nieuwe seizoen? Zo ja, welke 
plannen heeft het college hiervoor? Zo nee, wanneer verwacht u plannen te 
hebben?   

- Klopt het dat er €50.000 beschikbaar is voor de speeltuinvereniging, maar dat dit 
bedrag niet mag worden gebruikt voor de kosten van het herstel van het zwembad? 
Zo nee, wat is dan de feitelijke situatie? Zo ja, is het college bereid ongeveer 
€17.000 van deze reservering te gebruiken voor het herstel, zodat het zwembad in 
mei 2024 weer in gebruik kan worden genomen bij de opening van het aankomende 
speeltuinseizoen? Zo niet, waarom niet?  

3. Jan van Dam 
Timmers – 
CDA 
Dordrecht 

Drugslab Midden in een woonwijk in Rotterdam-Zuid vond maandagavond 29 september een enorme 
explosie plaats. Op deze tragische dag vielen er 3 doden. Voorlopige onderzoeken laten 
zien dat een drugslab vermoedelijk de oorzaak is. Het CDA Dordrecht is bezorgd dat een 
dergelijke gebeurtenis ook in Dordrecht kan plaatsvinden. Daarom de volgende vragen: 
1. Hoe kunnen Dordtenaren bijdragen aan het voorkomen van zulke situaties in garages en 
werkplaatsen bij woningen in Dordrecht?  
2. Kunnen Dordtenaren op een gemakkelijke manier melding maken als er zaken rondom 

garages niet in de haak zijn? Zo ja, wat is daarvoor de beste manier? Zo nee, is het college 

voornemens om het eenvoudiger te maken voor inwoners om situaties te melden? 

4 Wouter 
Gorter – Op 
ons Eiland 

Gewichtsbeperking 
Zwijndrechtse brug 

Rijkswaterstaat heeft met ingang van 15 januari jl een gewichtsbeperking van maximaal 20 
ton op de Zwijndrechtse brug toegepast. Om dit probleem tijdelijk op te lossen wordt er een 
hulp constructie aangebracht onder de brug. Daarna zal de beperking door Rijkswaterstaat 
er afgehaald worden. 
Kan de wethouder aangeven wanneer die tijdelijke werkzaamheden worden uitgevoerd? 
Is het niet in overweging te nemen om een permanente gewichtbeperking van 20ton op te 
nemen. Dan komen die zware vrachtwagens ook niet in onze wijken. 
 

De Zwijndrechtse brug zou in 2027 op de nominiatie staan voor groot onderhoud. Deze 
werkzaamheden zouden uitgevoerd worden nadat de van Brienenoord brug renovatie is 
afgerond. Deze werkzaamheden stonden voor 2025 gepland en zijn met zeker vier jaar 
uitgesteld. Wat betekent dat voor het onderhoud van de Zwijndrechtse brug? Worden deze 
werkzaamheden naar voren gehaald of ook naar achter geschoven? 
 

 


